符合性聲明書
Declaration of Conformity


本公司保證所有提供給虹光精密工業股份有限公司及其子公司的原材料、零部件、組件和包裝/捆綁材料等及其製造過程中，均符合虹光「綠色採購指南」的要求。
「綠色採購指南」可從本公司網站下載.

https://www.avision.com/greenc.asp
We hereby to declare that all parts, materials, and other articles supplied to Avision Inc. and its subsidiaries are complied with of Avision Green Procurement Guidebook requirement. 

The “Green Procurement Guidebook” can be downloaded from our website below.
https://www.avision.com/greene.asp
本公司明白虹光「綠色採購指南」是一持續更新及新增項目的要求，我們承諾隨時注意該指南是否有修訂，並依循有修訂後之標準供應製品予虹光公司。
We understand that the Avision Green Procurement Guidebook is a continually updated requirement.  Herewith we are committed to remain alert for any further changes of the guidebook in the future and maintain compliance with specified requirement for all articles we supply to Avision Inc.
如遇因法規更新而無法符合法規之情形或有任何製品物質上的變更時，本公司承諾立即通知虹光公司，以保護虹光公司之權益。
We hereby warrant that we will provide Avision Inc. with prompt and immediate notification in the event of any noncompliance with the up-to-date regulations or any change to the content of the articles, to protect the interests of Avision Inc.
本公司聲明，並如附件所載，
	 FORMCHECKBOX 

	經調查，未使用虹光「綠色採購指南」中所規範之物質。
No Avision Green Procurement Guidebook listed substances contained.

	 FORMCHECKBOX 

	經調查，有使用虹光「綠色採購指南」中所規範之物質，詳細內容請參閱附件清單。
Avision Green Procurement Guidebook listed substances contained. Please refer to the attachment table for detail.


	公司名稱(Company Name)：
	

	填表人姓名(Representative)：
	

	職稱 (Job Title):
	

	E-mail：
	

	日期 Date (MM/DD/YY)
	


簽署人保證已經獲得公司充分授權，並保證本表格的内容以及所附的測試報告完全準確、真實。
The below undersigned person declares that he/she is duly authorized by their organization to sign on its behalf and that the contents of this sheet and corresponding test reports are completely true and accurate.

★Any signed copy of this Certification, made by photocopy or facsimile, or printed from electronic files, shall be considered an original.

★本保證書經簽署後，任何複本，包括影本、傳真或電子檔印刷物，皆視為正本。
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